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Skolebestyrelsesmøde Vesterbro Ny Skole 
Mødeindkaldelse Dato: 23. marts Tid: 17.15-20.15 

Mødested Personalerummet 

Skole-
bestyrelses-
medlemmer 

 

Forældre- 
repræsentanter 
 
 
 
 
 
 

 

Anette Dybdal Fenger, formand (6y)  
Jessica Uebelin, næstformand (3b, 7b) 
Susanne Krogh (5d, 8s)  
Malene Thorup (0a, 1a) 
Lærke Vindahl (0d)  
Emilie Gershøj Gaardsvig Bruhn (0a)  
Per Zimsen (7a) 
Anna Lisa McBride, suppleant (3c, 7a)  
Thomas Aspen, suppleant (4v, 7b) 

Medarbejder-
repræsentanter 

Per Norman Hansen (team 9)  
Sofie Ancker Agergaard (team 8) 
Jacob Vase Mikkelsen (KKFO)  

Elevråds-
repræsentanter 

Delta (9z) 
Anna (9z)  

Ledelses- 
repræsentanter 
 

Sara Cort, sekretær (skoleleder) 
Ann Koppel, sekretær (souschef, mellemtrin) afbud 
Henrik Schroeder, sekretær (KKFO-leder) afbud 
 

Afbud Anette, Susanne, Lærke, Anna Lisa, Jacob, Anna,  Ann, Henrik 

Referent Sofie 

Evt. gæster Kim Viekær v. pkt. 1 

Ordstyrer Jessica 

 
 

1. 17.15-17.45 
(30 min) 

Punkt til beslutning 

Emne: Godkendelse af regnskab og budget v/ledelsen 

Baggrund: 
Skolebestyrelsen informeres om resultatet for regnskab 2021 og forslaget 
til budget 2022, for både skole og KKFO. MED’s kommentarer tages med til 
mødet i skolebestyrelsen, hvor budget 2022 vedtages. 
 
Ledelsen vil på både MED- og skolebestyrelsesmødet fremlægge de 
prioriteringer som budgetforslaget indeholder. 
 
Formål: 
At skolebestyrelsen orienteres om regnskab 2021 og budget 2022, samt at 
skolebestyrelsen vedtager budget 2022. 
 

 
Referat af 
beslutning 

Ingen spørgsmål til regnskabet. 
Budgettet for 2022 blev godkendt. 
 
Regnskab 2021 
Regnskab 2021 viser et mindreforbrug på ca. 1,1 mio. kr. I forhold til 
skolebestyrelsesmødet i efteråret 2021, hvor en række 
(renoverings)projekter blev vedtaget, er det ikke lykkedes at gennemføre 
det hele, hvorfor mindreforbruget overføres til 2022. De fleste projekter 
forventes gennemført i 2022.  



2 
 

 
Budget 2022 – løn 
I budgetforslaget er antal af årsværk uændret. Årsagen til at budgettet til 
løn er ca. 800.000 kr. højere i 2022, skyldes de ansættelser af pædagogisk 
personale som i 2021 ikke var ansat hele året, nu regnes med et helt års løn.  
 
Til næste skoleår forventer vi samme antal klasser (34) som i skoleår 21/22. 
Dog er der en klasse mere i udskolingen og en mindre i indskolingen (pga. 
klassesammenlægning) og det samlede antal elever forventes at stige en 
smule, hvorfor der også forventes en lille ekstra bevilling på den baggrund. 
 
Vi planlægger at frikvarteret bliver 10 min. kortere om dagen og antallet af 
USU-lektioner øges med én i alle klasser, fra næste skoleår. I forbindelse 
med næste års planlægning, drøfter vi i øjeblikket hvordan denne ekstra 
USU bedst udmøntes. Desuden planlægges der med flere ressourcer i 
modtagelsesklasserne og lidt flere ressourcer til holddeling. Det betyder at 
det samlede antal ”løse” ressourcetimer forventes at være ca. 100 lektioner 
mindre end i skoleår 21/22, da antallet af årsværk som nævnt er uændret.  
 
Samlet set er der altså tale om en stigning på lønudgifter, set i forhold til 
budgetår 2021, men uden flere ansættelser, set i forhold til skoleår dog 
med en omprioritering af ressourcerne. 
 
Budget 2022 – personaleomkostninger 
I budget 2021 planlagde vi med en udgift til personaleweekend, som er 
udskudt til at blive afholdt i april 2022, dog med et budget der er 50.000 kr. 
mindre. De 50.000 kr. prioriterer vi til fælles uddannelse af det 
pædagogiske personale. 
 
Budget 2022 – elevaktiviteter 
Der er afsat 50.000 kr. til elevrådet, hvilket er midler der er overført fra 2021. 
Der er desuden givet en ekstra bevilling på ca. 11.000 kr., til elevråd (4852 
kr.), frikøb af kontaktlærere (15 timer årligt) og øget 
ledelsesopmærksomhed, til alle skoler. I dette forslag følger skolen denne 
politiske prioritering. 
 
Budget 2022 – undervisningsmidler 
Budgettet er tilpasset det let stigende elevtal og vi kan se der fortsat er 
behov for at øremærke midler til IT. 
 
Budget 2022 – lejrskoler 
I skoleår 22/23 planlægges der med at alle klasser fra kommende 6.-9. 
årgang skal på lejrskole. Det er som følge af en politisk prioritering, med en 
tilhørende ekstra bevilling, om at sende alle klasser på de årgange afsted, i 
løbet af budgetårene 2022 og 2023. Desuden forventes det at kommende 
4. årgang også skal på lejrskole, ligesom nuværende 4. årgang tager på 
lejrskole i dette skoleår (april 2022). 
 
Budget 2022 – vedligehold 
En række projekter nåede ikke at blive gennemført i 2021 og planlægges at 
blive gennemført i 2022. Det er dog ledelsens vurdering, at det er 
nødvendigt at tilpasse budgettet så der ikke budgetteres med et for stort 
merforbrug, hvorfor nogle af projekter (fx læringsmiljø sofaer) et skåret en 
smule ned og andre er udskudt (fx renovering af fælles gård, rutsjebane).  
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Budget 2022 – administration 
Der er prioriteret en mindre opgradering af IT-udstyr til ledelse og 
administration, da flere af de værktøjer der anvendes, er af ældre dato. 
 
Budget 2022 – opsummering og plan 
Samlet set planlægges med et merforbrug på ca. 1,2 mio. på skolen. 
Erfaringen er, at vi får en række uventede bevillinger i løbet af året, som 
bedst løses med ressourcer vi allerede har planlagt med. Samtidig ser vi en 
tendens til, at vi afslutter året med et mindreforbrug ift. budgettet. Den 
reelle forventning er således at vi forventer at ramme et nul. 
 
Hvis det mod forventning skulle vise sig at forventningen om uventede 
bevillinger ikke holder stik, eller at udgifterne bliver større, kan flere 
budgetposter nedskrives ved at udskyde betalinger til 2023. Vi vurderer at 
konsekvensen af udskydelserne ikke vil være særligt mærkbare i den 
daglige drift. 
 

2. 17.45-18.15 
(30 min) 

Punkt til orientering 

Emne: Nyt fra elevråd v/Delta 

Formål: Orientering om det lille, mellem og store elevråds arbejde. 
 

Referat af 
orientering 

Udskoling: 
Pauser 

- Klasserne er glade for at kunne være sammen på kryds og tværs i 
spisepausen 

- Godt med nyt bordfodboldbord 
- Spillerummet bliver brugt – elevrådet har lavet reklameplakater 
- Klasserne er glade for mobilpolitikken 

Gallafest 
- Planlægningsmøde mandag 

VNS-venner 
- To elever fra hvert af de tre elevråd er med i udvælgelsen af 

projekter, der får tildelt penge fra VNS-venner. 
 
Paradisgården: 

- Der mangler fortsat de sidste ting, leverandørerne er udfordrede pga 
corona. 

- Der mangler inspektion før legepladsen kan tages i brug. Der 
arbejdes på delvis inspektion, så de dele, der er færdige, kan tages i 
brug. 

- Mellemtrinnets elevråd planlægger en indvielse af gården. 
 

3. 18.15-18.45 
(30 min) 

Punkt til drøftelse 

Emne: Samarbejde i bestyrelsen v/formandskabet & ledelsen 

Baggrund: Formandskabet har haft drøftelser om, hvordan vi prioriterer og 
organiserer samarbejdet i skolebestyrelsen, så elevernes, forældrenes og 
medarbejdernes stemme bedst kommer til udtryk og kan inddrages i 
skolens arbejde.  

Vi har skelnet mellem principarbejde, arbejdsgrupper, 
skolebestyrelsesmøder og formandsmøder. 
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Formål: At skolebestyrelsen kvalificerer formandskabets udkast til 
skolebestyrelsens samarbejde – med særlig fokus på 
skolebestyrelsesmøderne. 

Referat af 
drøftelse 

Der var en god drøftelse af, hvordan skole og forældre kan bidrage på 
forskellig vis til SB-arbejdet. Der blev bl.a. bragt erfaringer i spil fra 
arbejdsgruppen om forældresamarbejde. 

18.45-19.15 Spisepause 

4. 19.15-19.45 
(30 min) 

Punkt til drøftelse 

Emne: Børnesundhedsprofil v/ledelsen  

Baggrund:  
Børnesundhedsprofilen er udarbejdet på baggrund af besvarelser fra 
skolens 3., 6. og 9. klasses elever. Besvarelsen har været frivillig. 
Besvarelserne sammenlignes i rapporten med øvrige besvarelser i 
København.   
 
Formål: At drøfte skolens resultater med skolebestyrelsen.  
 
Bilag: Børnesundhedsprofil Vesterbro Ny Skole 
Bilag: Børnesundhedsprofil Pixiudgave København 

 
Referat af 
orientering 

Der var en runde om bordet ift tematikker, der var interessante. 
Temaer, der blev dykket yderligere ned i og konkrete idéer: 
 
Mental sundhed 
Social bæredygtighed: Herunder fx forskelsbehandling, mangfoldighed, 
diversitet, sprogbrug 
Konkrete forslag: 

- Inddrage elevråd og kontaktforældre 
- Skal det inkorporeres på en måde i skolens 

værdigrundlag/regelsæt? 
 
Digital dannelse 

- Forælder- og skoleopgave 
Konkrete forslag:  

- Fast punkt på forældremøde, der forberedes af kontaktforældrene 
med et tema, der rører sig på årgangen. Fx 1. årgang: hvornår får 
eleverne mobiltlf 

- Arbejdsgruppe om digital dannelse 

 
5. 19.45-20.05 

(20 min) 
Orientering 

 Orientering fra forældrerepræsentanterne 
Referat af 
orientering 

Jessica træder måske ud af bestyrelsen. 

 Orientering fra medarbejdere 
Referat af 
orientering 

 

 Orientering fra ledelsen 
• Skolebestyrelsesvalg 
•  
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Referat af 
orientering 

Ift flygtninge fra Ukraine 
- Der er pt ankommet 50-100 pr dag 
- 3 skoler i området, der har oprettet særlige modtageklasser til 

flygtninge 
 
Ansættelse af ny afdelingsleder 

- Jobbet er tilbudt til kandidaten på baggrund af et enigt 
ansættelsesudvalg. Der mangler de sidste detaljer, før ansættelsen 
kan meldes ud. 

 
Fælles temamøde - VVK skolebestyrelsesmøde - 21. april 17.00-19.30. Sara 
sender invitation ud på Aula. 
 
Valg til skolebestyrelsen inden sommerferien. Formandskabet er 
ansvarlige. 
 

6. 20.05-20.15 
(10 min) 

Eventuelt 

Referat af 
eventuelt 

Understøttende undervisning (USU) 
- Drøftelse af, om USU-timer skal omlægges til TOL. Skolebestyrelsen 

bakker op om dette.  
 
Info: Aftenarrangementet torsdag d. 24. marts i Temauge på Tværs 
begynder i Fællesgården 

 


